

書院校友會 2018 年周年會員大會

The College Alumni Association Annual General Meeting 2018

書院校友會於 2018 年 10 月 22 日晚上假香港灣仔皇后大道東 43-59 號東美中心 22 樓太平洋保險有限公司會議室舉行。是次會員大會選出第二十四屆（2018-2020）理事會成員，名單如下：

The College Alumni Association (UCAA) Annual General Meeting was held on 22 October 2018, at the Conference Room of Pacific Insurance Company, 22/F Dominion Centre, Wanchai. Council Members of the 24th Alumni Association (2018-2020) were elected as follows:

會長 President	李國忠先生（86/生化） Mr Simon K C Lee (86/BCHE)
副會長 Vice-President	何萬森先生（57/經濟）、馮國培教授（73/化學） Mr Ho Man-sum (57/ZECO), Professor Fung Kwok-pui (73/CHEM)

主席 Chairman	李劍雄先生 (81/財務) Mr John K H Lee (81/OFIN)
副主席 Vice-Chairmen	吳麗嫻博士 (78/歷史)、林偉雄先生 (87/市場) Dr Cinnie L H Ng (78/HIST), Mr Enders W H Lam (87/OMKT)
秘書 Secretary	張麗影女士 (74/英文) Ms Vanessa L Y Cheung (74/ENGE)
司庫 Treasurer	劉鴻昌先生 (96/電子) Mr Lau Hung-cheong (96/OERG)
理事 Council Members	何萬森先生 (57/經濟)、李國忠先生 (86/生化)、文振球先生 (88/中文)、 蔡明都先生 (88/會計)、何婉玲女士 (94/工管)、林寶明女士 (94/生化)、 梁嘉珩女士 (98/英文)、李廣宇先生 (01/電子)、梁國斌先生 (03/應用化學)、 巢景峰先生 (13/法律) Mr Ho Man-sum (57/ZECO), Mr Simon K C Lee (86/BCHE), Mr Man Chun-kau (88/CHLL), Mr Mingles M T Tsoi (88/OACG), Ms Elaine Y L Ho (94/IBBA), Ms Annie P M Lam (94/BCHE), Ms Karen Leung (98/ENGE), Mr Ken K Y Lee (01/ELEG), Mr Albert K P Leung (03/OCMS), Mr Fergus K F Chau (13/LAWS)

會上，李國忠校友代表理事會感謝殷巧兒會長對校友會的鉅大貢獻，過去十年擔任會長，為校友會出心出錢出力服務。

At the Annual General Meeting, Mr Simon C K Lee recorded a vote of thanks to Ms Lina H Y Yan for her significant contribution to UCAA under her presidency over the past ten years.

本院校友出席商業與可持續發展論壇 College Alumni Attended Business and Sustainability Forum

本院三位校友於2018年11月10日出席SDSN香港（聯合國可持續發展解決方案網絡香港地區分會）與賽馬會氣候變化博物館合辦的「可持續發展目標論壇系列」之「商業與可持續發展」論壇，探討如何才能有效地將聯合國「可持續發展目標」融入商業策略中。論壇主講嘉賓及座談會主持為中大政治與行政學系系主任盧永鴻教授（82/政政；最左），香港公平貿易聯盟行政總監古偉牧先生（07/新傳；左二）則獲邀為專題演講及座談會嘉賓，而「SDSN香港」青年網絡統籌劉霆鋒先生（16/生物醫學工程學；最右）也獲邀為座談會嘉賓。



Three College alumni attended the “Business and Sustainability” Forum jointly organised by SDSN Hong Kong (the Hong Kong Chapter of the United Nations’ Sustainable Development Solutions Network) and the Jockey Club Museum of Climate Change on 10 November 2018, to discuss the challenges of incorporating the United Nations’ Sustainable Development Goals into business strategies. Professor Carlos W H Lo (82/GPAD; far left) of Department of Government and Public Administration, CUHK, was invited as the Keynote Speaker and Panel Discussion Moderator, while Mr Prentice W M Koo (07/COMM; 2nd left), Executive Director of Fair Trade Hong Kong, joined in as Guest Speaker and Panel Discussion Member, and Mr Toby T F Lau (16/BMEG; far right), Youth Network Coordinator, SDSN Hong Kong, attended as a Panel Discussion Member.

2018年中大校友日暨院長晚宴 CUHK Alumni Homecoming cum Head's Dinner 2018

2018年中大校友日於2018年11月24日舉行，當日聯合書院校友會於大學本部百萬大道設有兒童遊戲攤位，與眾同樂。書院亦為校友安排暢遊校園活動。院長余濟美教授於書院學生飯堂設晚宴招待聯合書院校友及家人。當晚逾二百二十位校友和家人一同參與，共度一個歡愉的晚上。

The 2018 CUHK Alumni Homecoming was held on 24 November 2018. The United College Alumni Association (UCAA) set up a game booth to promote the association at the University Mall. Furthermore, the College arranged a campus tour for participants in the afternoon, while Professor Jimmy C M Yu, College Head, hosted a dinner for all United College alumni and family members at the College Student Canteen. Over 220 alumni and their family members attended the dinner.



校友會遊戲攤位吸引許多了兒童和家長。
The booth of UCAA attracted a lot of children and parents.



祝酒儀式。
A happy toast.



校友會會長李國忠先生致辭。

Mr Simon K C Lee, President of UCAA, addressed the alumni.



院長余濟美教授致歡迎辭。

Professor Jimmy C M Yu, College Head, delivered a welcoming remark.